
Grundejerforeningen Kirsebærvænget  
 
Referat fra bestyrelsesmøde den 7. november 2022 kl. 20:00. 
 
Mødested:  Kim, NØ1 
Til stede:  Peter Jeggesen, Kim Plauborg, Lars Graugaard, Jakob Røddik, Niels Bastrup, Martin 

Christensen, Charlotte Lauritsen (referent) 
  
Referat:  
 
1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde - godkendt og underskrevet.  
 
2. Opfølgning fra sidste bestyrelsesmøde:  
 a) Orientering om foreningens økonomi, indbetaling fra medlemmer, webhotel, græsklipning, etc 
 Pt. 73 medlemmer (84 tidligere) Lars tjekker op på de manglende indbetalinger og så skal vi nok få de 
 sidste med. Saldo pr. 07.11.2022 udgør kr. 675.060,62. 
 
 b) Snerydning og saltning – valg af leverandør 
 Kim fremlægger tilbud og beregninger på entreprisen, vi vælger at takke ja til Kold, som derfor 
 fremover vil varetage opgaven med saltning og snerydning i kvarteret.  
 
 c) Trafikale forhold/Lokalplan for etape 2 på Mosevej 
 Kim er i dialog med kommunen – afventer nærmere 
 
 d) Renovering af vores pumpestation 
 Charlotte orientere om Aarhus Vand planlægger renovering af vores pumpestation forenden af 
 Søndersøvej – det er blot til information, der er ingen planlagt tidspunkt, men det påtænkes udført i 
 foråret 2023. Når arbejdes udføres vil der være noget støj og makiner i perioden arbejdet udføres. Hvis 
 vi har nogle spørgsmål, så har vi en kontaktperson ved Aarhus Vand – Projektleder Lasse Hansen tlf. 
 8947 1141. 
 
 e) Støjmåling og evt. efterbeplantning på støjvold 
 Intet nyt – afventer  
 
 f) Genetablering af stolper ved vejbump 
 Intet nyt – ingen frivillige på opgaven 
 
3. Indkommen post fra medlemmer – ingen post modtaget 
 
4. Nyt fra udvalgene: 
 a) Vand udvalget (Kurt HA9, Glen HA8, Henrik HA23) – ingen aktivitet 
 b) Festudvalget (Rasmus SØ9, Eric HA11) – Mette HA17 har meldt sig til udvalget 
 
5) Evt.: En skade på en teltside, som er forsøgt repareret – opfordre til man henvender sig, hvis teltene er 
 beskadiget efter udlån, så skaden kan blive ordnet og teltene forblive i ordentlig stand. 
 
 Julemarked den 20.november 2022 – godt initiativ som gentages med boder ved vejen. 
 
 Kloak rens – Charlotte tager kontakt til vandudvalget – Kurt om årlig rens af vejens kloaker, da der 
 flere steder kan stå vand efter meget regn. 
 
6) Bordet rundt – intet at berette 
 
7) Næste møde afholdes 22. februar 2023 kl. 19.00 ved Jakob SØ16 (bemærk tidspunktet er ændret til 19.00.) 
 
 


